
Jeg synes det er ærgerligt at der skal bruges så mange penge og ressourcer på at lave et forbud mod 

noget, med det ene grundlag at det er "nyt og farligt" den danske regering er den mest stædige, når 

det kommer til at skulle forholde sig til nye "farlige" ting. Der er intet grundlag bag dette lovforslag 

og det virker ærligt talt som om regeringen er bange for at miste penge på afgifter af RIGTIGE 

cigaretter, men ikke så meget som tænker på borgernes sundhed. Disse farlige e cigaretter hjælper 

altså bare folk MEGET bedre end alle de ekstremt ringe nikotin-erstatningsprodukter som staten vil 

have os til at køb og bruge. 

Tænk over hvilket signal i sender til borgerne, når i uden grundlag vil ulovliggøre et produkt som 

mange TUSINDE af danskere ser som et mirakel inden for antiryge-hjælpemidler.  

Korrupt siger jeg bare.  
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